
Інформація Державної аудиторської служби України 

щодо забезпечення аналізу ефективності використання розпорядниками 

коштів державного бюджету, виділених з фонду боротьби з гострою 

респіраторною хворобою COVID-19, спричиненою коронавірусом SARS-

CoV-2 (далі – Фонд боротьби з COVID-19), та її наслідками 

станом на 28.08.2020 
 

 1. Щодо використання Міністерством освіти і науки України розподілених 

йому 52,5 млн грн повідомляємо, що 03.07.2020 вказані кошти були перераховані 

на рахунок АТ КБ «ПриватБанк» для повернення коштів всім учасникам (а це 

218 663 учасники) пробного зовнішнього незалежного оцінювання у 2020 році, 

які в установленому порядку зареєструвались з 3 по 24 січня 2020 р. для його 

проходження та сплатили кошти за участь у ньому.  

Станом на 26.08.2020 АТ КБ «ПриватБанк» було повернуто кошти 129 466 

учасникам на загальну суму 32,0 млн грн (повернуто 61%), на рахунку 

невикористаними залишилося 20,4 млн гривень. 

2. Держаудитслужба в межах триваючого державного фінансового аудиту 

Фонду загальнообов’язкового державного соціального страхування на випадок 

безробіття перевірить використання коштів, спрямованих йому із Фонду 

боротьби з COVID-19, відповідно до Порядку використання коштів, виділених 

для надання фінансової допомоги Фонду загальнообов’язкового державного 

соціального страхування на випадок безробіття, затвердженого постановою 

Кабінету Міністрів України від 27 квітня 2020 р. № 308, та Порядку 

використання коштів, виділених для надання фінансової допомоги на 

безповоротній основі Фонду загальнообов’язкового державного соціального 

страхування на випадок безробіття, затвердженого постановою Кабінету 

Міністрів України від 10 червня 2020 р. № 472.  

3. З метою здійснення достовірного та якісного аналізу ефективності 

використання розпорядниками коштів державного бюджету, виділених з Фонду 

боротьби з COVID-19, Держаудитслужба надіслала до Укравтодор запит щодо 

надання інформації про стан використання зазначених коштів та копії 

підтвердних документів. На сьогодні відповідь не надійшла. 
 


